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 דיווח ראש המועצה  .1
  

 גדי אלפסי:     
  

 פותח את הישיבה.      
 

 תרגיל מועצתי      
 

תרגיל מועצתי רחב בשיתוף כוחות הבטחון ומפעל תרכובות ברום. בתרגיל    10.11קיימה בתאריך  המועצה  

 השתתף כוח גדול של משטרת ישראל ותורגל אירוע חומ"ס.

       
 מבנה המועצה ומרכז המבקרים

 
יעברו   להגנת הסביבה למבנה החדש. במהלך חודש דצמבר  והאגף  לפני כשבועיים עברו אגף ההנדסה 

ת, ההנהלה ואגף תפעול ולוגיסטיקה. פתיחת מרכז המבקרים יתעכב מספר חודשים עד להשלמת  המעבדו
 נושא התוכן. 

השלמת   לקידום  זמנם  מיטב  את  הקדישו  אשר  ההנדסה  ולצוות  המועצה  למהנדס  להודות  רוצה  אני 
 המבנה. 

 
 חב' אבטחה מוקד מטרה  –תחילת עבודה 

 
אנו מקווים שבתפיסת האבטחה החדשה    .חברת אבטחה חדשהבשבוע שעבר החלה את עבודתה במועצה  

 היא תיתן מענה להרבה בעיות שהיו בעבר עם החברות הקודמות.  
 

 צמצום רדיוס הסיכונים 
 

אנו מתנגדים לצמצום הרדיוס ולעצם העובדה שלשכת התכנון מנסה להנחית עלינו את הצמצום מסיבות  
משרד הבריאות והמשרד להגנת הסביבה מתנגדים לנושא.  היו  שונות. אנו נאבקים בהחלטות הללו. גם  

ישיבות בנושא ועל פי התקשיר ההכרעה עוברת למנכ"לית משרד המשפטים אך טרם התקבלה החלטה  
והיא תתקבל בוועדה הארצית. מנכ"ל משרד הפנים הורה שלא תתקבל כל החלטה לפני בחינת חוות  

 ששכרה המועצה. הדעת המקצועית של ד"ר אלי שטרן, המומחה 
 

 חלוקת כספי ארנונה 
 

החלוקה תהיה לפי אחוזים.    2024-2020ובין השנים    2019מיליון ₪ לשנת    10השר חתם על הצו. אנו נחלק  
 במהלך החודש הקרוב נערוך טקס לחלוקת הכספים בהשתתפות גזברי הרשויות.

 
 
 
 
 
 

 
 



 

 

 אישור פרוטוקולים .2
 

 26.10.2020מיום  09/2020והחלטות מישיבת מליאת המועצה אישור תמצית   .2.1    
 

 גדי אלפסי: 
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 

 
 26.10.2020מיום  07/2020אישור פרוטוקול ישיבת ועדת הנהלה/כספים .    2.2    
 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 

 
 30.11.2020מיום  08/2020ישיבת ועדת הנהלה/כספים אישור החלטות .    2.3    
 

 גדי אלפסי:   
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר פה אחד. 
 

 
 . ננעלת הישיבה
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